
ZPA.0003.30.2023                          Kalisz, dn. 12.12.2023r.

Pan Dariusz Grodziński    
Radny Rady Miasta Kalisza 

W odpowiedzi na interpelację z dnia 30 listopada 2023r. (złożoną w dniu 01.12.br.) w sprawie
zasadności i opóźnień przy remoncie ulicy Korczak, wyjaśniam i informuję jak niżej.

1. Nie zgadzam się ze stwierdzeniem, że stan techniczny wybudowanej w 2002r. ulicy był
bardzo dobry. W wyniku prowadzonych prac budowlanych na terenach zlokalizowanych
przy  ul.  Korczak,  stan  techniczny  nawierzchni  jezdni  uległ  znacznemu  pogorszeniu.
W związku z budową licznych sieci oraz przyłączy do powstających nowych obiektów,
nawierzchnia  jezdni  została  naruszona.  Doraźnie,  po  zakończeniu  prac  związanych
z  budową  infrastruktury  podziemnej  prowadzone  były  tylko  zabiegi  utrzymaniowe
i  w związku  z  powyższym na  obecnym etapie  konieczne  było  przeprowadzenie  tylko
remontu  nawierzchni,  bez  konieczności  gruntownej  i  kosztownej  przebudowy  całej
konstrukcji jezdni.
Równocześnie  na  realizację  przedmiotowego  remontu  Miasto  Kalisz  uzyskało
dofinansowanie  w wys.  995 885,19 zł  w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg
dedykowanego wyłącznie dla robót polegających na remoncie w rozumieniu przepisów
Prawa budowlanego.  

2. Stan techniczny ul. Dobrzeckiej wymaga przeprowadzenia gruntownej rozbudowy. Zakres
prac  obejmujący  rozbudowę  jest  dużo  obszerniejszy  niż  zakres  prac  remontowych  i
zgodnie z przepisami Prawa budowlanego wymagania dla przeprowadzenia rozbudowy są
dużo  większe.   Natomiast  prace  prowadzone  w  ul.  Korczak  obejmują  tylko  remont
nawierzchni  jezdni.   Tak więc realizacja  tych dwóch zadań,  z  uwagi  na swój zakres i
złożoność nie może być porównywana.  
   

3. W  związku  z  koniecznością  zapewnienia  dojazdu  do  posesji  zlokalizowanych  przy
ul. Korczak wprowadzono ruch jednokierunkowy a zakres prac został etapowany. Prace
remontowe prowadzone są na jednym pasie ruchu, drugi udostępniony jest uczestnikom
ruchu.  Obecnie  prace  zostały  wstrzymane  z  uwagi  na  niesprzyjające  warunki
atmosferyczne.  



4. Przetarg na wyłonienie wykonawcy robót budowlanych został ogłoszony w II połowie br.,
po uzyskaniu dofinansowania w ramach RFRD, od którego uzależniona była realizacja 
robót. Przetarg ogłaszany był dwukrotnie. Pierwsze postępowanie przetargowym zostało
unieważnione,  gdyż  wartość  złożonej  oferty  przekraczała  środki  zabezpieczone  na
realizację  zadania.  Wykonawcę wyłoniono w drugim postępowaniu a  stosowna umowa
została  zawarta  30.10.br.  Zgodnie  z  zawartą  z  Wojewodą  Wielkopolskim  umową
o udzielenie  dofinansowania w ramach RFRD, prace remontowe winny być rozpoczęte
jeszcze w bieżącym roku. Tak więc termin rozpoczęcia robót nie mógł być przesunięty na
okres wiosenny.

5. Zgodnie  z  zawartą  z  Wykonawcą  robót  umową,  termin  zakończenia  prac  ustalono  do
29.12.2023r.  Jednak  z  uwagi  na  możliwość  wystąpienia  niesprzyjających  warunków
atmosferycznych, termin zakończenia zadania może ulec zmianie.  

                                                                                                                   Prezydent Miasta Kalisza
    /…/

     Krystian Kinastowski          

                                                        
  



Kalisz, dn. 30 listopada 2023 r. 

 

Sz. P. 
Krystian Kinastowski 
Prezydent Miasta Kalisza 

 

Interpelacja ws zasadności i opóźnień przy remoncie ulicy Korczak. 
 
 

Grupa mieszkańców osiedla Korczak poprosiła mnie o interwencję w sprawie powodów remontu 
ulicy Korczak, którego zasadność podważają i terminu jej zakończenia, który się wydłuża 
utrudniając życie mieszkańcom osiedla. Poniżej pytania przedstawione mi przez grupę 
mieszkańców: 
 
 

1. Dlaczego remontowana jest droga, która była przecież w bardzo dobrym stanie technicznym, 
w bardzo krótkim odstępie czasu, od poprzedniego remontu? 

2. Czemu za te pieniądze nie jest remontowana nawierzchnia ulicy Dobrzecka, która od ulicy 
Harcerskiej jest w bardzo złym stanie od dawna, i stanowi prawdziwy problem mieszkańców 
osiedla Korczak? 

3. Dlaczego zerwano póki co nawierzchnię wprowadzając ruch jednokierunkowy i od ponad 
tygodnia nie dzieje się tam nic?  

4. Jeśli warunki pogodowe zimą nie pozwalają na prowadzenie tego typu prac, zaczyna się je 
właśnie zimą, a nie na wiosnę?  

5. Kiedy wreszcie mieszkańcy ul. Korczak będą mieli normalną drogę, taką jak sprzed remontu, 
bo w naszej ocenie jej stan był bardzo dobry? 

 
 
 

Z poważaniem 

/-/ Dariusz Grodziński 

Radny Rady Miasta Kalisza 


